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GRSZÁGGYÚLÉSI KÉPVISELŐ

Irásbeli választ íeénylö kérdés !

dr. Kővér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 .)
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simieskó István honvédelm i
miniszterhez

„Milyen szempontok alapján döntöttek az egyes gépjárm űvek honvédségi nyilvántartásba
vételérő!?' :

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek az utóbbi napokban sokan kaptak értesítést arról, hogy a Magyar Honvédség nyilvántartásba
veszi civil gépjárm űvüket egy esetleges későbbi, honvédelmi célú igénybevétel biztosítására . Továbbá
a gépjárművek tulajdonosait rendszeres adatszolgáltatásra kötelezték .

A gépjárművek lajstromozásával összefüggésben az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
+ 2016. január 1 . óta hány gépjárművet vettek nyilvántartásba egy esetleges későbbi, honvédelm i

célú igénybevétel biztosítására ?
+ Milyen szempontok alapján határozták meg, mely gépjárműveket veszik nyilvántartásba?

Milyen típusú és milyen paraméterekkel rendelkez ő gépjárműveket vettek nyilvántartásba ?
• Milyen megfontolások alapján döntöttek a tömeges nyilvántartásba vételi akció megindításáról ?
• Az ország mely megyéit érinti a gépjárm űvek honvédségi összeírása?
• A civil gépjárművek összeírása mellett a honvédségi igények kielégítése érdekében tervezik- e

a következő két évben nagyobb mennyiségű gépjárm ű beszerzését?

Budapest, 2016 . március 3 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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